



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/8

التاريخ: 2026/08/04
مرجع: MAZ-CS-08-2026-0148

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: اعلان تصحيحي بخصوص الافصاح عن دعوى قضائية

Subject: Corrective announcement regarding a lawsuit disclosure

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ، وإلى افصاحنا المؤرخ 2026/08/03 الخاص بالافصاح عن دعوى قضائية ، مرفق طيه نموذج الإعلان التصحيحي

With reference to the above subject, and to our disclosure dated 03/08/2026 regarding a lawsuit disclosure , kindly find attached the corrective announcement form.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أسعد نبيل ابراهيم
مدير تنفيذي - قطاع الخدمات المؤسسية


شركة المازيا القابضة للمبتاع (مابصة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)

المرفقات:
- نموذج الإعلان التصحيحي



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 03 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 165 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/6

نموذج الإعلان التصحيحي

2026/08/04	التاريخ:
شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)	اسم الشركة المدرجة
اعلان تصحيحي بخصوص الافصاح عن دعوى قضائية	عنوان الاعلان
2026/08/03	تاريخ الاعلان السابق
لا يوجد اثر مالي حالي على المجموعة، حيث كانت المجموعة قد قامت بقيد مخصص بإجمالي المبالغ المحكوم بها سابقاً من قبل محكمة الاستئناف وكذلك مبلغ التعويض بالاضافة إلى فائدة التأخير من تاريخ المطالبة وحتى 30 يونيو 2026 والتي سيتم تحديثها في تاريخ كل بيانات مالية مصدرة للمجموعة.	البيان الخاطي في الاعلان السابق
لا يوجد اثر مالي حالي على المجموعة، حيث كانت المجموعة قد قامت بقيد مخصص بلغ 21,289,991 درهم اماراتي (أي ما يعادل 1,779,219 دينار كويتي) والذي يشمل إجمالي المبلغ المحكوم به سابقاً من قبل محكمة الاستئناف وكذلك مبلغ التعويض بالاضافة إلى فائدة التأخير من تاريخ المطالبة وحتى 30 يونيو 2026 والتي بلغت 2,485,428 درهم اماراتي (أي ما يعادل 207,709 دينار كويتي) والتي سيتم تحديثها في تاريخ كل بيانات مالية مصدرة للمجموعة.	تصحيح الخطأ
لم يتم ذكر مبالغ المخصصات التي تم قيدها.	بيان اسباب الخطأ

أسعد نبيل ابراهيم	اسم المخول بالتوقيع
مدير تنفيذي - قطاع الخدمات المؤسسية	المسمى الوظيفي
2026/08/04	التوقيع والتاريخ
  MAZAYA شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (مملوكة) AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P. (HOLDING)	ختم الشركة



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3346, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3635457/6

Corrective Announcement Form

Date:	04/08/2026
Name of the Listed Company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Announcement Title	Corrective announcement regarding a lawsuit disclosure
The date of the previous announcement	03/08/2026
The wrong statement in the previous announcement	There is currently no financial impact on the Group, as the Group had previously recognized a provision for the total amounts awarded by the Court of Appeal, together with the compensation amount and delay interest accrued from the date of the claim up to 30 June 2026. Such interest will continue to be updated as of the date of each set of financial statements issued by the Group.
Correcting the erroneous information	There is currently no financial impact on the Group, as the Group had previously recognized a provision of AED 21,289,991 (equivalent to KWD 1,779,219), comprising the total amount previously awarded by the Court of Appeal, together with the compensation awarded and delay interest accrued from the date of filing the claim up to 30 June 2026. The accrued delay interest amounted to AED 2,485,428 (equivalent to KWD 207,709) as of 30 June 2026. Such delay interest shall continue to be updated as of the reporting date of each set of financial statements issued by the Group.
Reasons of the erroneous information	The amounts of the provisions previously recognized by the Group were not disclosed in the announcement.

The Name of the Authorized Signatory	Asaad Nabil Ibrahim
Designation	Executive Director – Corporate Services Division
Signature and Date	04/08/2026
Company's Seal	  MAZAYA شركة المازيا القابضة ش.م.ك (مابضة) AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)